
Изјава:  Изјава  високог
представника у вези трансфера
Гојка Јанковића
Поздрављајући пребацивање Гојка Јанковића у Хашки трибунал,
високи представник Педи Ешдаун изјавио је:

«Поздрављам чињеницу да је Гојко Јанковић напокон у Хагу након
скоро  деценије  бјекства,  те  да  су  власти  РС  извеле  овај
трансфер. Јанковић је оптужен за тешке злочине за које ће сада
одговарати пред судом.

Јанковић је трећи оптуженик ове године којег су власти РС
пребациле у Хашки трибунал, те други у периоду од три дана.

Овакви кораци власти РС су увијек добродошли, те се примјетно
разликују од неактивности и опструкције према Хашком трибуналу
изражаване у посљедних 9 година.

Међутим, ови кораци представљају почетак процеса. Међународна
заједница ће сада помно пратити да ли се тај процес који су
започеле  власти  РС  наставља  и  узима  маха.  То  значи  да
преостали оптуженици на слободи – укључујући Радована Караџића
и Ратка Младића – морају бити пребачени у Хаг без одлагања.
Предузети су први кораци ка сарадњи са Хашким трибуналом, али
процес неће бити окончан док год се сваки ратни злочинац из
БиХ не нађе у Хагу.»

https://www.ohr.int/%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%be%d0%b3-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba%d0%b0-%d1%83/
https://www.ohr.int/%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%be%d0%b3-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba%d0%b0-%d1%83/
https://www.ohr.int/%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d0%b8%d0%b7%d1%98%d0%b0%d0%b2%d0%b0-%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%be%d0%b3-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba%d0%b0-%d1%83/

